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§ 5  
Interpellation om det eventuella stoppet av arbetet med 
nya Slussen (nr 2014:20) 
Dnr 311-1485/2014 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Madeleine Sjöstedt (FP) har ställt en interpellation om det even-

tuella stoppet av arbetet med nya Slussen. Kommunfullmäktige 

beslutade den 10 november 2014 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig Madeleine Sjöstedt, borgarrådet Wanngård, 

Martin Westmont, Jan Valeskog, borgarrådet Larsson och Åke 

Askensten. 

 

 

§ 6  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 21 och 

22 för år 2014. 

 

 

§ 7  
Ändring i föredragningsordningen 

 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna nr 25 och 26 

på föredragningslistan före punkt nr 12. 

 

 

§ 8  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2014:23) av Erik Slottner (KD) om Bromma flygplats, 

Förbifarten och Slussen 

Dnr 314-1495/2014. 
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2. (2014:24) av Lotta Edholm (FP) om majoritetens am-

bitioner för att minska olovlig frånvaro i skolan 

Dnr 322-1583/2014. 

3. (2014:25) av Lotta Edholm (FP) om skolskjuts och person-

transporter i Stockholms stad 

Dnr 125-1584/2014. 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om kommunalt bygg-

bolag. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Ann-Katrin Åslund (FP) ställer en fråga om upphandling av 

äldreboenden. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Erik Slottner (KD) ställer frågan: Vilka motiv ligger bakom ma-

joritetens kraftiga neddragning på anslagen till städning? 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om Bromma. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Borgarrådet Edholm (FP) ställer en fråga om Arbetsmiljöverket. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 


